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REFERAT 

 

DOT Bestyrelsesmøde  
Torsdag d. 4/4-2024  
 

   

Mødedeltagere  
Morten Schultz (MS), Rasmus Elsøe (RE), Anne Mette Stausholm (AS), Peter Toquer (PT), Christian 

Cavallius (CC), Lars Tambour Hansen (LH), Peter Søndergaard (PS), Ole Brink (OB), Frederik 

Schwartz (FS), Mette Rosenstand (MR), Cecilie Elmose (CE)  

 

 

Fravær:  
Arvind Gabriel Von Keudell  

 

 
  

DAGSORDEN  Opfølgning/ansvar  

1. Valg af dirigent     

RE 

 

 

  

  

2. Valg af referent   

  

  

CE   

 

 

  
3. Godkendelse af dagsorden       

Godkendt    

 

 

  
4. Godkendelse af sidste referat   

  

  

Godkendt  

 

  

  



 

Side 2 af 2 

5. NOMS & Surgiteam – videre strategi    

MS præsenterer den videre strategi for NOMS og Surgiteam. Det er fortsat den 

indholdsmæssige del, der er en udfordring for samarbejdet og der ses en udfordring 

ved at holde det faglige ved lige.  

 

Det besluttes, at der ønskes at opstarte et udvalg, der består af et DOT-

bestyrelsesmedlem og et YODA-bestyrelsesmedlem. Formålet med udvalget er at 

skabe struktur for samarbejdet. Ydermere er udvalgets opgave være at stå for 

opdateringer. Mulighederne for SST er undersøgt til bunds og der foreligger ikke 

mulighed.  

 

Det besluttes ligeledes, at der på kommende bestyrelsesmøde sættes tid af til dette 

emne.   

 

 

FS kontakter YODA og 

bidrager med et oplæg til 

kommende 

bestyrelsesmøde.  

 

MS svarer på mail 

omkring den videre 

strategi for NOMS og 

Surgiteam.  

  
6. Næste DOS-kongres & tovholder for DOT  

  

  

Til den kommende DOS-kongres skal der findes en tovholder fra DOT.  

 

Emne der undersøges er periprotesefrakturer.  

CC er tovholder.  

 

AS retter henvendelse.   

 

MS retter henvendelse til 

Alloplastik selskabet.  

 

 

7. Plastikkirurgerne i Østdanmark  

  

  

Det diskuteres muligheder og vi beslutter at det aktuelt ikke er muligt at efterkomme 
ønsket om et arrangement på DOS. 

 

 

 

 

  

 RE kontakter Michael.  
  

8. Fordeling af opgaver til dette Årsmøde   

  

  

De forskellige opgaver til årsmødet bliver aftalt på bestyrelsesmødet.  

 

 

 

 

 

 

DOT-

bestyrelsesmedlemmer 

vurderer efter afsluttet 

årsmøde hvorvidt, dette 

skal evalueres skriftligt. 

Hvis det besluttes, laver 

CE spørgeskema og 

udsender til deltagerne på 

årsmødet. 

  

9. Eventuelt   

Emner til kommende bestyrelsesmøde (11/6):  

- Årsmøde skal planlægges 

- Lokation for bestyrelsesmødet i september  

- CC skal til møde i uge 15, han opdaterer efterfølgende RE  

- ATLS: PT overtager denne post.  

 

 

 

Forslag til årsmødet 

sendes løbende til CE.  

 

 

 

RE informerer om ny 

repræsentant fra DOT.  

 


	Referat

